



Important Dates



- Dec 6th – KG performance @ 9.30am
- Dec 8th – 12th Prim Mid-Year Assessment
- Dec 8th - 18th -Sec Mid-Year Assessment
- Dec 19th – Early dismissal
- Dec 20th – Jan 4th - Xmas holidays
- Jan 6th – 2026/27 K1 enrollment information meeting @ 7pm
- Jan 13th – F2-F4 parent & student subject selection meeting @ 7pm

3rd December 2025

Dear Parents,

On Saturday, December 6th normal starting times will be followed. Secondary and primary sections will follow a lesson make-up schedule and students will wear their school uniform. The dismissal times are as follows:

KG after the assembly; P1-P3 @ 12pm; P4-P6 @ 12.15pm and Secondary @ 12.30pm.

K1-K3 assembly, A Jumbled Up Christmas, begins at 9.30am in the hall. KG parents are welcome to attend.

Friday 19th December is an early dismissal day; times are as follows: K1-K3 @ 12pm; Sec & P1-P3 @12:15pm; P4-P6 @ 12:30pm.

Please note, due to a staff event on Friday 12th December, all CCA and booster classes will be cancelled.

Thank you to all year groups and parents for the ongoing fundraising efforts. All proceeds will go towards the installation of LED screens in our hall.

For parents and donors who wish to support this initiative through a voluntary donation, please contact our finance office.



Value Strength of the Month – Kindness

“Kindness is the language that the deaf can hear and the blind can see” *Mark Twain*

Thank you for your continued support. Have a blessed Christmas and a prosperous 2026!

Warm regards,

Mr. Robert Alexander (Principal)





聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

親愛的家長：

12月6日(星期六)學校將按正常時間上課。中學和小學部將依照補課安排進行，學生需穿著校服。放學時間如下：幼稚園表演結束後放學；小學一年級至三年級中午12時放學；小學四年級至六年級中午12:15放學；中學部中午12:30放學。

當日K1-K3的集會《混亂的聖誕節》將於上午9:30在禮堂舉行。歡迎幼稚園的家長參加。

12月19日(星期五)將提前放學；放學時間如下：幼稚園中午12時放學；中學部及小學一至三年級中午12:15放學；小學四至六年級中午12:30放學。

請注意，由於**12月12日(星期五)**有員工活動，當日的所有的課外活動和加強班將被取消。

感謝各年級學生和家長持續的努力籌款。所有籌款將用於在禮堂安裝LED螢幕。有意透過自願捐款支持這項活動的家長和捐贈者，請聯絡我們的財務部。

重要日子：

- 12月6日 幼稚園表演 @ 上午9:30
- 12月8日至12日 小學期中評核
- 12月8日至18日 中學期中評核
- 12月19日 提早放學
- 12月20日至1月4日 聖誕假期
- 1月6日 2026/27學年幼兒初班入學資訊會議 @ 晚上7時
- 1月13日 初二至高一年級家長及學生選科會議 @ 晚上7時

本月價值觀 - 善良

「善良是聾子能聽見、盲人能看見的語言。」 — 馬克·吐溫

感謝閣下一直的支持。願2026年充滿繁榮與喜悅！

區振邦

校長

2025年12月3日

